

**For Immediate Release**

## **New Board Directors Appointed to Rick Hansen Foundation dedicated to removing barriers for People with Disabilities**

**September 18, 2024: Traditional territory of the xʷməθkʷəy̓ʻəm (Musqueam) First Nation / Richmond, BC** – Doramy Ehling, CEO, Rick Hansen Foundation is proud to announce the appointment of Jane Halford as Chair of the RHF Board of Directors, and George Casey and Mihai Covaser as new Directors.

“We’re incredibly grateful for Jane’s commitment to our Board over the past two years and are looking forward to the continued leadership she brings as Chair,” said Ehling. “The expertise and diverse perspectives of both George and Mihai will greatly benefit our deliberations as we continue to remove barriers for people with disabilities”.

**See below to learn more about the new appointees:**

**Jane Halford** (Edmonton, Alberta) FCPA, FCA, ICD.D, and Founder, Halford Consulting is an experienced board member, entrepreneur, Chartered Accountant, and CEO, with a passion for leadership and governance development. Through her business, Halford Consulting, Jane serves organizations through a range of services focused on leadership and governance transition through in-person and virtual training, advisory services, and professional speaking. Her governance-focused projects include instructing for the Institute of Corporate Directors, and developing virtual training material for boards in remote communities. Her past board roles include organizations in the non-profit, public, and stock exchange listed entity sectors.

**George Casey** (Vancouver, British Columbia) is Chair and CEO of Vantage Group, a global leader in airport and transportation investment, development, management, and advisory services.

Over 40 years in the airport and aviation sector, George has been involved in capital planning and airport development, finance, operations, commercial management, mergers and acquisitions, and structuring and negotiating partnerships in almost every region of the world. He has participated in the analysis, assessment, and review of more than 170 airports worldwide and overseen nearly \$10 billion in airport financing.

George has led more than 20 successful airport transactions and chaired or served on 16 airport boards of directors worldwide. He is the former Chair of LaGuardia Gateway Partners, which redeveloped and manages LaGuardia Terminal B, and current Chair of JFK Millennium Partners, the Vantage-led company managing Terminal 7 and building the new \$4.2 billion Terminal 6 at JFK International Airport. Before joining Vantage, George held executive positions with KPMG, PwC, and

Airport Group International, where he collaborated with stakeholders to solve complex airport and transportation infrastructure challenges in jurisdictions from North America to Australia.

**Mihai Covaser** (West Kelowna, British Columbia) is a fourth-year student at the University of British Columbia Okanagan completing his Bachelor's degree with a double major in Politics, Philosophy, and Economics (PPE) and French. He is a long-time advocate for young people with disabilities in Canada, with a focus on the Canadian public education system. His first experiences in advocacy came from his involvement with Variety the Children's Charity, for which he was an ambassador and fundraiser for many years. He was first connected with the Rick Hansen Foundation in 2017, as one of 50 young advocates invited to attend the RHF Youth Leadership Summit. In 2021, he started an educational podcast called "Help Teach" that brings together community guests to discuss topics in accessibility and offer advice to teachers in primary and secondary schools to promote more inclusive classrooms. He is the creator and leader of several accessibility initiatives, including the RHF Youth Leadership Committee, and a first-time board director. He aspires to a career in law and, eventually, as a judge on the Supreme Court of Canada, with other interests in politics, history, and education.

For a complete Board listing please visit our website.

**-30-**

### **About the Rick Hansen Foundation**

The Rick Hansen Foundation (RHF) was established in 1988, following the completion of Rick Hansen's Man In Motion World Tour. For over 35 years, RHF has worked to raise awareness, change attitudes, and remove barriers for people with disabilities. Visit [www.RickHansen.com](http://www.RickHansen.com) to learn more.

### **RHF Media Contact:**

Cynamon Schreinert, Hartley PR

[Cynamon@hartleypr.com](mailto:Cynamon@hartleypr.com)

604-802-2733

**Pour diffusion immédiate**

## **Nomination d'une nouvelle présidente et de nouveaux administrateurs au conseil d'administration de la Fondation Rick Hansen, qui se consacrent à éliminer les obstacles pour les personnes en situation de handicap**

**18 septembre 2024. Territoire traditionnel de la Première nation xʷməθkwəy̓əm (Musqueam) / Richmond (C.-B.)** – Doramy Ehling, directrice générale, Fondation Rick Hansen, est fière d'annoncer la nomination de Jane Halford à la présidence du conseil d'administration de la FRH ainsi que de George Casey et Mihai Covaser comme nouveaux membres du conseil d'administration.

« Nous avons une immense gratitude envers Jane pour son engagement au sein de notre conseil d'administration au cours des deux dernières années et nous nous réjouissons de l'esprit d'initiative qu'elle continuera d'apporter comme présidente », a déclaré Mme Ehling. « L'expertise et les perspectives diverses de George et Mihai enrichiront grandement nos délibérations tandis que nous continuons à éliminer les obstacles que rencontrent les personnes en situation de handicap. »

### **Découvrez ci-dessous les nouvelles personnes nommées :**

**Jane Halford** (Edmonton, Alberta), FCPA, FCA, ICD.D, et fondatrice de Halford Consulting, a de l'expérience comme membre de conseil d'administration, entrepreneure, experte-comptable et PDG, et une passion pour le développement du leadership et de la gouvernance. Par le biais de son entreprise, Halford Consulting, elle offre aux organismes une gamme de services axés sur la transition en matière de leadership et de gouvernance, par le biais de formations en personne et virtuelles, de services-conseils et de conférences professionnelles. Au nombre de ses projets axés sur la gouvernance, on trouve la formation pour l'Institut des administrateurs de sociétés et l'élaboration de matériel de formation virtuelle pour les conseils d'administration de communautés éloignées. Elle a siégé au conseil d'administration d'organismes sans but lucratif, d'organismes publics et d'entités cotées en bourse.

**George Casey** (Vancouver, Colombie-Britannique) est président et directeur général de Vantage Group, une entreprise internationale de pointe dans le secteur des aéroports et du transport, en matière d'investissement, de croissance, de gestion et de services consultatifs.

Depuis plus de 40 ans dans le secteur des aéroports et de l'aviation, M. Casey a participé à la planification d'investissements et à la croissance d'aéroports, aux finances, à l'exploitation, à la gestion commerciale, aux fusions et acquisitions ainsi qu'à l'élaboration et à la négociation de partenariats dans presque toutes les régions du monde. Il a participé à l'analyse, à l'évaluation et à la révision de plus de 170 aéroports dans le monde et a supervisé près de 10 milliards de dollars de financement aéroportuaire.

M. Casey a dirigé plus de 20 transactions aéroportuaires réussies et a présidé ou siégé au sein de 16 conseils d'administration d'aéroports dans le monde entier. Il était président de LaGuardia Gateway Partners, qui a réaménagé l'aérogare Terminal B de LaGuardia et s'occupe de son exploitation, et il est actuellement président de JFK Millennium Partners, la société dirigée par Vantage qui exploite l'aérogare Terminal 7 et qui construit l'aérogare Terminal 6, d'une valeur de 4,2 milliards de dollars, à l'aéroport international de JFK. Avant de se joindre à Vantage Group, M. Casey a occupé des postes de direction chez KPMG, PwC et Airport Group International, pour lesquels il a collaboré avec diverses parties prenantes afin de relever des défis complexes en matière d'infrastructures aéroportuaires et de transport dans des territoires variés, de l'Amérique du Nord jusqu'à l'Australie.

**Mihai Covaser** (West Kelowna, Colombie-Britannique) est étudiant en quatrième année à l'Université de la Colombie-Britannique Okanagan, où il termine son baccalauréat avec une double spécialisation en politique, philosophie et économie (PPE) et en français. Il défend depuis longtemps la cause des jeunes en situation de handicap au Canada, et plus particulièrement le système d'éducation publique canadien. Ses premières expériences dans le domaine de la défense des droits sont nées de son implication auprès de l'organisme caritatif Variety the Children's Charity, pour lequel il a été ambassadeur et collecteur de fonds pendant de nombreuses années. Il a été mis en contact pour la première fois avec la Fondation Rick Hansen en 2017, comme l'un des 50 jeunes défenseurs invités à participer au Sommet des jeunes dirigeants de la FRH. En 2021, il a lancé un balado éducatif intitulé « Help Teach » qui réunit des personnes invitées de la communauté pour discuter de sujets liés à l'accessibilité et offrir des conseils au personnel enseignant d'école primaire et secondaire afin de promouvoir des classes plus inclusives. Il est le créateur et le chef de file de plusieurs initiatives en matière d'accessibilité, notamment le Comité de leadership jeunesse de la FRH et il siège pour la première fois à un conseil d'administration. Il aspire à une carrière de juriste et, à terme, de juge à la Cour suprême du Canada, tout en s'intéressant à la politique, à l'histoire et à l'éducation.

Pour obtenir une liste complète des membres du conseil d'administration, prière de consulter notre site Web.

**-30-**

### **Au sujet de la Fondation Rick Hansen**

On a fondé la Fondation Rich Hansen (FRH) en 1988 après la fin de la Tournée mondiale Rick Hansen. Depuis plus de 35 ans, la FRH s'efforce de sensibiliser la population, de faire évoluer les mentalités et d'éliminer les obstacles que rencontrent les personnes en situation de handicap. Consulter [www.rickhansen.com/fr](http://www.rickhansen.com/fr) pour en apprendre davantage.

### **Personnes-ressources pour les médias à la FRH :**

Cynnamon Schreinert, Hartley PR

[Cynnamon@hartleypr.com](mailto:Cynnamon@hartleypr.com)